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Fråga till klimat- och stadsmiljönämndens ordförande 
Christian Ottosson (C) om belysning på 
återvinningsstationerna i Huddinge 
 
Många Huddingebor upplever att belysningen kan förbättras på olika platser i 
kommunen. En sådan plats är återvinningsstationerna där det i dagsläget är svårt 
att sortera i kärlen under vinterhalvåret när det är mörkt. För några år sedan 
skrev jag en motion om att kommunen ska verka för att belysning anordnas på 
återvinningsstationerna runt om i Huddinge. Motionen blev bifallen av 
fullmäktige och natur- och byggnadsnämnden fick i uppdrag att utreda 
möjligheterna att ordna belysning på återvinningsstationerna.  
 
Nu har ett och ett halvt år gått sedan beslutet i fullmäktige men fortfarande är 
återvinningsstationerna inte upplysta. Om vi menar allvar med att förbättra 
tryggheten och att det ska vara enkelt att göra hållbara val i kommunen, vilket 
slås fast i kommunens miljöprogram, är det angeläget att vi ser till att lysa upp 
återvinningsstationerna.  
 
Mot bakgrund av det ovanstående vill jag fråga följande: 
 
Kommer det sättas upp belysning vid återvinningsstationerna inom överskådlig 
tid? 
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